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اقتصاد و تجارت کشــور 
در کشــاکش نبردی نابرابر 
بــا تحریم هــای ظالمانه 
استکباری دســت و پنجه 
نــرم می کــرد که شــیوع 
ویروس منحــوس کرونا با 

آثار مخرب و تبعات سوء جهانی داخلی 
آن چالش هایی اساسی و بنیادی را در 
عرصه مدیریــت و راهبرد جدال با دو 
تحول مانع تراش در توسعه، پیشرفت 
و بقــای صنعت و تجارت نســاجی و 
پوشاک نمایان ســاخت و شرایطی 
سخت تر از گذشته و در پاره ای موارد با 
چشم اندازی غبارآلود را برای مدیران 
و متولیان این صنعت مواجه ساخت. 
غیرت و تعصب غیورمردان ایران زمین 
که ســابقه ای از مبارزات سهمگین و 
خروج پیروزمندانــه از ابر بحران ها را 
در کارنامه و تاریخ و فرهنگ خویش 
دارند، همراه با بارقه شراره های امید در 
پهنای کشور، ترسیم آینده ای روشن 
همراه با امید را به ارمغــان آورد. این 
اتحادیه افتخار دارد، با تشریک مساعی 
و همفکری و هم رأیی مجموعه مدیران 
و فعالان و صاحبان بنگاه های اقتصادی 
و به اهتمام و همراهــی دولتمردان 
تلاش های بی وقفه معمول شــده در 
ســاماندهی و انتظام توزیع عادلانه 
نسبی مواد اولیه را با تشکیل کارگروه 
بررسی و پیگیری مواد اولیه به نتیجه 
مطلوب برساند تا از تشــدید و تزاید 
غیرمتعــارف قیمت ها و بــه تبع آن 
بحران های ناشی از تعطیلی کارگاه ها 
و بیکاری کارگــران و کمبود عرضه 
در ســطح مطلوبی ممانعــت نماید.

از جانب دیگر به لحــاظ اهمیت ویژه 
تحقیق و پژوهش و ملازمه آن با نگرش 
توسعه ای در این صنعت تلاش های دو 
و چند جانبه ای با مراکز دانشگاهی و 

متخصصین اهل فن و اساتید 
بــه روز و دانش آموختگان 
ماهــر در مجموعــه این 
صنعت انجام و توفیق کسب 
مقام نخســت در پژوهش 
و تحقیــق را در مجموعــه 
اتحادیه های کشور کسب نمودیم که 
این افتخار متعلق بــه تمامی اعضاء و 
مدیران این تشــکل تعلق دارد.علاوه 
بر این و در راستای راهبردهای کلان با 
پیگیری های متواتر و خستگی ناپذیر 
همت و عــزم خویــش را بــه انجام 
رویدادی فراگیر و واجد اهمیت ویژه 
در این صنعت معطوف که با برگزاری 
نمایشگاه تهران مدکس آثار و نتایج 
بسیار ارزشــمندی را در اتصال کلیه 
حلقه های زنجیره این صنعت فراهم 
و به عنوان راهکاری مستدام در زمره 
برنامه های آن در تمامی ابعاد و حوزه ها 
می تواند کمک های شایانی را به عنوان 
مبنای ایجاد و توسعه خوشه ها جاری 
و ساری نماید.در راستای اهداف کلان 
و برنامه های ســاماندهی و ارتقاء این 
صنعت به لحاظ مغفول ماندن حرفه 
طراحی که در جایگاه و نقش مهمی در 
این صنعت برخوردارد نسبت به اتصال 
قانونی به رسته های صنفی و با اخذ کد 
آیســیک و ضمن هماهنگی و تبادل 
نظر و تشریک مساعی با کارگروه مد و 
لباس و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
تلاش لازم در هویت دهی و حمایت از 
شاغلان این حرفه و رسته بعمل آمده 
است. از ســوی دیگر نادیده انگاشتن 
لباس و مد در فرهنــگ اجتماعی و 
اقتصادی ناممکن اســت.در خاتمه 
ضمــن آرزوی توفیق و ســربلندی 
امیدوار اســت تا ســالی پر از برکت و 
روزی در انتظار مردم میهن عزیزمان 

باشد.

و  ز  ا فــر غــم  علیر
نشیب های بسیاری که 
صنعت پوشــاک کشور 
پشت ســر گذاشت، در 
ســال 1400 در  مسیر 
رشــد قــرار گرفــت. 

و باوجــود مشــکلات زیادی که 
گریبانگیر صنعتگران این صنف 
بود،  توانستند به فعالیت های خود 
ادامه دهند هرچند که بسیاری از 
تولیدکنندگان به دلیل مشکلاتی 
که برســر راه آنها وجود داشت از 
فعالیت خود راضی نبودند. گران 
بودن مــواد اولیه، در دســترس 
نبودن مــواد اولیــه و همچنین 
افزایش مالیــات و بیمه از جمله 
مواردی بود که تولید پوشاک را 
باچالشــهای جدی مواجه کرد. 
این درحالی بود که سال 1400 
سال، مانع زدایی ها و پشتیبانی ها 
از تولید نام گذاری شد تا براساس 
آن بتواند گوشــه ای از مشکلات 
 این صنعتگــران را رفــع نمود.

با این وجود مســئولان و مدیران 
اتحادیــه پوشــاک ازجملــه 
ابوالقاســم  شــیرازی تلاشهای 
بسیاری را در حل این مشکلات 
انجام دادند تا با برقراری ارتباط 
بــا نهادهــا و وزارتخانه هــای 
مختلــف بتوانند قدمــی در ح 
 این موانــع و چالشــها بردارند.

این درحالی است که بسیاری از 
تولیدکنندگان و فعالان صنعت 
پوشاک شعار سال جاری مبنی 
بر " مانع زدایی ها و پشتیبانی ها 
از تولیــد"  را فقط درحد شــعار 
میدانند که اغلب مسئولان فقط 

در ســخنرانی ها از آن 
یاد می کننــد و قدمی 
بــرای عملیاتی نمودن 
آن بــر نمی دارنــد و نه 
متوجــه اهمیــت این 
صنعت در اشــتغالزایی 
و ارزآوری بــه عنوان یک صنعت 
 پیشــرو و مادر در کشور هستند. 
بر همین اساس در طول یک سال 
گذشته خبرگزاری ایلنا همواره 
تلاش کرد تا با اتحادیه پوشــاک 
و تولیدگران این صنعت ارتباط 
خوبی برقر ار نموده و مشــکلات 
آنها را منعکس کند تا بتواند قدمی 
در عمل بــه رســالت اجتماعی 
خود کــه انعکاس مشــکلات و 
دغدغه اجتماعــی و صنعتگران 
اســت بردارد و صدای آنها باشد 
تا دولتمردان به مشــکلات این 
صنف پی ببرند. برهمین اســاس 
اتحادیه پوشاک نیز تلاش کرد تا با 
برگزاری نمایشگاه هایی همچون 
تهران مدکس، فــروش ویژه در 
فروشگاه ها و اجرای طرح شفاف 
بتواند در معرفی بهتر محصولات 
و افزایــش فــروش کالاهــای 
 ایرانــی کمکی داشــته باشــد.

در آستانه سال نو ضمن تبریک به 
همه فعالان این صنف امیدواریم 
در ســال آینــده بــا تلاش های 
اتحادیــه پوشــاک و همراهی 
خبرگزاری ایلنا در انعکاس اخبار 
تولیدکنندگان بتوانیم قدمی در 
حل مشکلات تولیدکنندگان این 
صنف برداریم و شاهد رونق بیش 
از پیش صنعت پوشاک در کشور 

باشیم.

 نادیده انگاشتن لباس و مد
 در فرهنگ اجتماعی و اقتصادی ناممکن است

صدایتولید فروردین 1401
ویژهنامهپوشاکتهران



2 ویژه نامه مجازی اتحادیه پوشاک تهران

فروردین 1401

صدایتولید
ویژهنامهپوشاکتهران
صدایتولید
ویژهنامهپوشاکتهران

رئيس اتحادیه توليدکنندگان و فروشندگان پوشاک تهران در گفت وگو با ایلنا؛

 قیمت و کیفیت پوشاک ایرانی مناسب است
رئیس اتحادیه تولیدکنندگان 
و فروشــندگان پوشــاک تهران 
می گوید: متاســفانه بــه دلیل 
کمبود قدرت خرید، مردم اولویت 
اصلی را به سبد غذایی اختصاص 
داده اند و پوشاک نقش پررنگی در 

سبد خرید خانواده ها ندارد.
ابوالقاســم شــیرازی، رئیس 
اتحادیــه تولیدکننــدگان و 
فروشــندگان پوشــاک تهران 
در گفت وگو با خبرنــگار ایلنا با 
اشاره به وضعیت صنعت پوشاک 
اظهار داشت: در ســال گذشته 
تولیدکنندگان و فروشــندگان 
پوشاک مشکلات زیادی داشتند 
که بخش زیادی از این مشکلات 
به دلیل ادامــه اپیدمی بیماری 

کرونا بود.
وی بــا اشــاره بــه مشــکل 
تامین مــواد اولیه بــرای اکثر 
تولیدکنندگان پوشاک گفت: با 
رایزنی های بسیاری که با وزارت 
صمت انجام دادیم تلاش کردیم 
بخشی از مشکلات را حل کنیم 
و عرق و پشتکار آنها برای حفظ 
کارگاه هــا و تولیدی های خود و 
همچنین علاقه منــدی آنها به 
شغل شــان باعث شــد تا شاهد 
کمتریــن تعدیل نیــرو در این 

حرفه باشیم.
شــیرازی افــزود:  پشــتکار 
تولیدکننــدگان در تولید انواع 
پوشاک به روز و متنوع باعث شد 
تا بازارهای داخلی هیچ کمبودی 
را حــس نکند. خوشــبختانه از 

سال 96 که پویش طرح حمایت 
از کالای ایرانی با شعار »ایرانی، 
کالای ایرانی مصرف کن« به راه 
افتاد، روند مصرف کالای ایرانی 
بســیار خوب شــد و ما امسال 
شاهد استفاده بیشــتر مردم از 
کالاهای تولید داخــل بودیم و 
امروز تولیدکننده پوشاک ایرانی 
با افتخار آرم ساخت ایران را درج 
می کند و مردم نیز از آن استقبال 

می کنند.
وی ادامــه داد: چنــد ســال 
اخیر را می توان ســال های ایثار 
تولیدکنندگان نامید که با وجود 
موانع، بــه فعالیت خــود ادامه 
دادند و مــا امروز شــاهدیم که 
هیچ کمبودی در بازار مشاهده 
نمی شود و کیفیت کالای ایرانی 
نیز با کالاهای خارجی کاملا قابل 

رقابت است.
شــیرازی با اشــاره به اینکه 
سه سال اســت از ورود پوشاک 

خارجی جلوگیری شــده است، 
گفت: امروز شاهدیم که پوشاک 
ایرانی با قیمت مناسب، کیفیت 
خوب و ارزان به دســت مشتری 

می رسد. 
وی افزود: متاسفانه با سخت تر 
شدن وضعیت اقتصادی و پایین 
آمدن قدرت خرید مردم، میزان 
تقاضا نیز برای خرید پوشــاک 
کاهش پیدا کرده است اما در ایام 
منتهی به نوروز ســال گذشته 
شــاهد کاهش تقاضای پوشاک 

در بازار بودیم.
شــیرازی ادامه داد: متاسفانه 
با وجود آنکه تولیــد و فروش در 
دو سال گذشــته کاهش داشت 
اما میزان مالیــات و قیمت مواد 
اولیه بســیار افزایش داشت. البته 
بالا بودن میزان تولید به نشــانه 
بالا بودن فــروش نیســت بلکه 
تولیدکنندگان برای حفظ کارگران 
خود و همچنین عــدم تعطیلی، 

کالای خود را تولید می کردند اما 
نمی توانستند بفروشند و مجبور 

به انبار کردن بودند.
شــیرازی افزود: متاسفانه به 
دلیل کمبود قدرت خرید، مردم 
اولویت اصلی را به ســبد غذایی 
اختصاص داده اند و پوشاک نقش 
پررنگی در سبد خرید خانواده ها 
ندارد. از سوی دیگر دهک هایی 
که وضعیــت اقتصــادی خوب 
و قــدرت مالی دارنــد، به جای 
خرید محصولات داخلی و کالای 
ایرانــی، به فکر خرید پوشــاک 
تولید کشورهای دیگر به صورت 
مستقیم یا غیرمستقیم هستند.

وی ادامه داد: متاسفانه علیرغم 
پیگیری های مــا، بحث فروش 
آنلایــن در صنعت پوشــاک به 
صورت کلی موفــق نبوده و فقط 
در برخی از انواع کالاها همچون 
پوشاک سبک توانست موفقیت 

کسب کند.
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شیرازی با اشاره به راه اندازی 
طرح خرید شــفاف با همکاری 
وزارت صمت و نهادهای نظارتی 
گفــت: در این طــرح، کالاها با 
شناسنامه به فروش می رسند و 
مشخص می شود که چه کالایی 
با چه قیمتــی و با چــه میزان 
سودی به فروش رسیده و قیمت 
نهایی کالا و ســود فروشنده نیز 

کاملا مشخص است.
وی یکی از مشــکلات ســال 
1400 را در رابطه با سازمان امور 
مالیاتی نام برد و گفت: در گذشته 
اینطور بود که اگر می خواستیم 
پروانه ای را صــادر کنیم و مجوز 
را فوری بــه متقاضــی بدهیم 
ماده 186 را از ســازمان مالیاتی 
استعلام می کردیم و آن سازمان 
ســریع به ما پاســخ می داد اما 
متاسفانه از ابتدای امسال بیش 
از 1000 تقاضــای صدور مجوز 
پشت درِ ســازمان امور مالیاتی 
مانده اســت و متاسفانه صنوف 
و اعضا فکر می کنند اتحادیه در 
زمینــه صدور مجــوز کم کاری 
می کنند در حالی کــه اینگونه 
نیســت و ما به عنــوان اتحادیه 
موظفیم در زمان صدور مجوز، بر 
اساس ماده 186 از اداره مالیات 
اســتعلام بگیریم. از سوی دیگر 
اگر کســی بدهی مالیاتی دارد، 
اداره مالیات باید نسبت به وصول 
آن بدهی اقــدام کند نــه آنکه 
جلوی صدور و یــا تمدید مجوز 

را بگیرد.
شیرازی با اشــاره به اینکه هم 
اکنون در اتحادیه پوشاک روزانه 
حدود 50 متقاضی تمدید پروانه 
و 25 متقاضــی صــدور پروانه 
جدید روبه رو هســتیم، گفت: 

زمانی که اداره مالیات فقط یک 
هفته در ارائه استعلام به ما تاخیر 
داشته باشد ما شاهد تشکیل یک 
صف طولانی مدت از متقاضیان 
خواهیم بــود و این تصور در بین 
متقاضیان به وجــود می آید که 

اتحادیه کارشکنی کرده است.
وی بــا اشــاره بــه برگزاری 
نمایشــگاه تهران مدکس بیان 
کرد: صنعت پوشاک این توانایی 
را دارد در ســال بــه مــدت دو 
بار نمایشــگاه پوشــاک برگزار 
کند و خوشــبختانه اســتقبال 
واحدهای صنفی از این نمایشگاه 
بســیار خوب بود و بســیاری از 
تولیدکنندگان ســفارش های 
خوبی برای سال آینده دریافت 

کرده اند.
شــیرازی با اشــاره به اینکه 
نمایشگاه بعدی تهران مدکس 
مهــر ماه ســال جــاری برگزار 
می شود، گفت: تلاش داریم تا به 
موازات برگزاری نمایشگاه های 
داخلی، نمایشگاه های خارجی 
را نیز برگزار کنیم و سال گذشته 
قصد داشتیم در ازبکستان یک 
نمایشگاه بین المللی برگزار کنیم 
اما متاسفانه به دلیل محدودیت 
کرونایی، این امر امکان پذیر نشد 
و تلاش داریم تا حتما در ســال 
جاری برگزاری این نمایشگاه ها 
را جدی تــر برگــزار کنیــم و 
همچنین بسترهای صادرات را 
نیز تقویت کنیم چرا که پوشاک، 
صنعت بســیار ارزآوری است و 
اولویت ما نیز حضور در بازارهای 

کشورهای همسایه است.
وی بــا اشــاره به اینکــه افق 
صنعت پوشاک را خوب می بیند، 
افــزود: خوشــبختانه در دولت 

جدید، وزارت صمــت به عنوان 
وکیــل تولیدکننــدگان حــل 
مشــکلاتی مانند مالیات، بیمه 
و افزایش مواد اولیــه را بر عهده 
گرفته تا خودش این مشکلات را 
حل کند و این مسئله یک تصمیم 
و اقدام بســیار خوب است و در 
دیداری که با وزیر صمت داشتیم 
به ما اعلام کــرد که تولیدکننده 
نباید دغدغه این را داشته باشد 
که یک روز در اداره مالیات و یک 
روز هم در شهرداری باشد بلکه 
این وظیفه وزارت صمت است تا 
موانع و مشکلات تولیدکنندگان 

را حل کند.
شیرازی با اشاره به حضورش 
در دیدار اخیر مقام معظم رهبری 
با تولیدکنندگان و تاکید ایشان 
بر تولید کالای ایرانی باکیفیت 
و ارزان گفت: خوشبختانه ما در 
صنعت پوشاک نسبت به برخی 
صنایع دیگر فرمایش ایشــان را 
کاملا جامع عمل پوشــاندیم و 

شاهد فروش پوشــاک ایرانی با 
قیمت مناســب و کیفیت خوب 

هستیم.
وی بــا اشــاره بــه اهمیــت 
مسئولیت اجتماعی تاکید کرد: 
اتحادیه پوشاک، تولیدکنندگان 
و فروشــندگان پوشــاک در 
بحث هایی همچــون رزمایش 
مومنانه حضور داشتند و همزمان 
با نــوروز و همچنیــن در زمان 
بازگشــایی مدارس، فعالان این 
صنف محصولات خود را بلاعوض 
به خیریه ها و افراد بی بضاعت اهدا 
می کردند و نقش پررنگی در این 

زمینه داشتند.
شــیرازی افزود: همه ما باید 
کالای ایرانی مصرف کنیم و تک 
تک ما در هر بخشی که هستیم 
باید تشــویق کنیم تا هر ایرانی 
کالای ایرانی را بخرد زیرا کالای 
ایرانی، امروز کیفیت خوبی دارد 
و ســود خرید آن نیز به خود ما 

بازمی گردد.
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یک تولیــد کننده پوشــاک 
گفت:  دولت با ارائه سوبسیدهایی 
به تولید ضمن کوتاه کردن دست 
مافیای واردات مواد اولیه پوشاک 
به کاهش قیمت پوشاک کمک 

کند.
داوود بنی جمالی  تولید کننده 
پوشاک برند لوسیفر درگفت وگو 
با خبرنگار ایلنا، با اشاره به اینکه 
این تولیدی در ســال 1393 با 
هدف تولید پوشــاک اسپورت 
به ثبت رســید، گفت: تولیدات 
ما اکثر پوشــاک اعم از پیراهن، 
شلوار و تیشرت برای مخاطبان 

3 تا 35 سال است.
وی با اشــاره به 14 شعبه این 
تولیدی در سراسر کشور گفت: 
توانســتیم به طور مستقیم در 
کارخانه بــرای 300 نفــر و به 
طور غیر مستقیم برای 600 نفر 
اشــتغال ایجاد کنیم و درسال 
گذشــته به عنوان تولیدکننده 

برتر کشور انتخاب شدیم.
این تولیدکننده با اشــاره به 
کیفیت بالای تولیدات این برند 
و کســب 4 ایزو گفــت: کیفیت 
تولیدات برند لوســیفر بســیار 
مرغوب بــوده و به دلیــل اینکه 
بــا نمونه های خارجــی برابری 

می کند تقاضای خرید برای آن 
به طور مناسب وجود دارد. اگر ما 
محصولات با کیفیتی تولید کنیم 
می توانیم نیــاز داخلی را تامین 
نموده و همچنین مانع خروج ارز 
از کشور به دلیل واردات پوشاک 
شــویم. کیفیت تولیــدات ما به 
گونه ای است که به کشور ترکیه 
که خود در حوزه تولید پوشاک 
قدرتمند است صادر می کنیم و 
برای کشــور انگلیس نیز توسط 
سایت آمازون به صورت اینترنتی 
فروش داریم. کیفیت تولیدات ما 
هم رده برندهای خارجی اســت 
و عموما به کشورهای انگلیس، 

اسپانیا و ترکیه صادر می شود.
بنی جمالی بــا بیــان اینکه 
صــادرات ما تازه شــکل گرفته 
اســت، یادآور شــد: باتوجه به 
اینکه واردات پوشاک در برخی 
از کشــورها ممنوع اســت ما از 
طریق غیرمســتقیم و توســط 
مسافر صادرات داریم و توانستیم 
ســالیانه حدود 30 هــزار دلار 
از ترکیــه و 60 هــزار دلار از 
کشورهای دیگر ارز آوری داشته 

باشیم.  
وی همچنین درخصوص تاثیر 
تولیدات خود در دوران کرونا نیز 
گفــت: در دوران کرونا تولیدات 
ما تحت تاثیر منفی قرار نگرفت 
و حتــی 80 نیــروی جدید نیز 
جــذب کردیم،  اما ایــن تاثیر را 
در بــازار و قدرت خریــد مردم 
نمایان شــد که بســیار کاهش 
یافته است. بنابراین اگر باید 100 

درصد رشــد حاصل می کردیم 
این میزان به 30 درصد رسید.

همچنیــن  لــی  بنی جما
درخصوص دغدغه ها و چالشهای 
خود در رابطه با تولید نیز گفت: 
تامین نیروی انســانی و تامین 
مواد اولیه از چالشــهای اصلی 
این صنف اســت، از طرف دیگر 
حمایتهــای خاصــی از فعالان 
این صنف صــورت نمی گیرد و 
شعارهای تولید فقط در حد شعار 
و حرف است،  همچنان که شعار 
» حمایت از تولید و مانع زدایی« 
در حرف بوده و چه بسا مانع زایی 
برای تولیدکنندگان پوشــاک 
ایجاد شــد و اما مانــع زدایی ای 

لمس نکردیم.
وی ادامــه داد: از دولت انتظار 
داریم تا به معنای واقعی از تولید 

کننده حمایت کند، تولید کننده 
نباید مشکلات مالی داشته باشد، 
زیرا معیشــت چند صــد نفر به 
وضعیت او بســتگی دارد توقع 
داریم که بیشتر به سراغ ما بیایند 
و پیگیر وضعیت و رفع مشکلات 

تولیدکنندگان باشند.
وی درپایــان گفــت: گرانی 
پوشــاک برگرفته از قیمت مواد 
اولیه و دستمزدها است، و قیمت 
مواد اولیه نسبت به دوسال قبل 
150 درصد گران شده است و به 
تبع آن دســتمزدها نیز افزایش 
یافته اســت. بنابرایــن دولت 
می تواند با ارائه سوبســیدهایی 
به تولید بتواند ضمن کوتاه کردن 
دست مافیای واردات مواد اولیه 
پوشاک به کاهش قیمت پوشاک 

کمک کند.

در پوشاک مانع زایی را لمس کردیم اما مانع زدایی نه!
 مدیر برند لوسيفر در گفت وگو با ایلنا مطرح کرد
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به گزارش ایلنا مصطفی پروانه 
مســئول حل اختــلاف اتحادیه 
پوشــاک در گفت وگو با خبرنگار 
ایلنــا،  درخصــوص دغدغــه و 
چالشــهای تولیدکنندگان این 
صنف، گفت: مشکلات ما یکی دوتا 
نیســت کرونا،  مواد اولیه و دارایی 
همه از مشکلات تولیدکنندگان 
پوشاک است و متاسفانه به جای 
اینکه این مشکلات حل شود هر 
روز با مشــکل جدیــدی مواجه 

می شویم.
 وی با بیان اینکه درحال حاضر 
تمدید مجوز تولیدی به یک چالش 
بزرگ تبدیل شده است،  ادامه داد: 
زمانی کــه می خواهند مجوز یک 
تولیدی را تمدید نمایند، استعلام 
در دارایی های صاحب تولید در کل 
کشور صورت می گیرد، بنابراین 
اگر مشکل و بدهی ای در آن املاک 
وجود داشته باشد مجوز او را تمدید 
نمی کنند تا او آن مشــکل را رفع 
کند. ازطرف دیگر درصورت اقدام 
برای رفع این مشکل نیز تعداد این 
نوع پرونده ها به میزانی زیاد است 
که تا چندماه نوبت به پرونده مورد 

نظر نخواهد رسید.
مســئول حل اختلاف اتحادیه 
پوشاک ادامه داد: این درصورتی 

که درگذشــته روال بر این بود که 
اگر واحد صنفی اقــدام به اخذ و یا 
تمدید مجوز خــود می نمود باید 
تنها تســویه ملک تولیدی را ارائه 
می کرد اما اکنون به این شکل شده 
است که تولیدکننده باید درصورت 
داشتن املاک در سایر نقاط کشور 
نیز تسویه حساب کل املاک خود 
را ارائه دهد تا بتواند مجوز بگیرد و 

یا تمدید کند.
وی ادامه داد: این مشکلات در 
کنار گرانی اجنــاس،  تامین مواد 
اولیه، نیروی کار و بازار تحت تاثیر 
کرونا و غیره قــرار دارد و هر روز به 
این مشــکلات افزوده می شود، 
به معنــای واقعی چوب لای چرخ 
تولید کننده قرار می دهند و دلیل 

آن را نمی دانیم.
پروانه بــا بیان اینکه بخشــی 
از مــواد اولیه تولیــد داخل و 70 
درصد آن وارداتی اســت،  گفت: 
درخصوص مواد اولیه ممنوعیت 
واردات و مشکلات در تامین پارچه 

و نخ داریم و این بــه دلیل اعطای 
مجوز واردات بــه گروهی محدود 
و خاص اســت که بر روی قیمت 
تمام شده پوشاک تاثیر می گذارد.  
توقع تخصیــص ارز نداریم بلکه 
می خواهیم که واردات را آزاد کنند 
تا خودمان بــه واردات مواد اولیه 
مورد نیازمان اقدام کنیم نه اینکه 
واردات را به گروهی خاص واگذار 
کنند و آنها بازار را در دست گیرند.

وی تاکید کرد: مافیایی واردات 
مواد اولیه تولید را در دست دارند و 
نمی گذارند که مواد اولیه به میزان 
کافی در دسترس تولیدکنندگان 
قرار گیرد،  هدف آنها این است که 
نخ ایران را گران بفروشند. درحال 
حاضر قیمت نخ درصورت واردات 
چیزی حــدود 90 تــا 100 هزار 
تومان است این درصورتی است که 
نخ داخل کشور حدود 170 هزار 

تومان به فروش میرسد.
مســئول حل اختلاف اتحادیه 
پوشاک همچنین با اشاره به میزان 

40 درصدی قانون مالیات بردرآمد 
نیز گفت: زمانی که درآمدی نداریم 
چگونه میتوانیــم مالیات بدهیم. 
در تمام دنیا اقتصاد در رکود به سر 
می برد و نمی گوینــد باید مالیات 
بدهید اما درکشــور از ما مالیات 
می خواهند گرانی برق و دیگر موارد 

را نیز به آن اضافه کنید. 
درگذشته کارگروه تامین مواد 
اولیه داشــتیم که زیــر نظر اتاق 
اصنــاف و صنعت و معــدن بود و 
مواد اولیه را با قیمــت عادلانه به 
تولیدکنندگان توزیع می کرد اما به 
دلیل عدم استقبال تجار از آن، عدم 
تخصیص سوبســید و مشوقهای 
مالیاتــی برای تجار منحل شــد. 
بنابراین برای ســاماندهی به بازار 
تامین مواد اولیه و تولید پوشاک 
بایــد امتیازات و مشــوقهایی در 
ترخیص کالا و معافیتهای مالیاتی 
برای تجاری که جنــس را در این 
کارگروه عرضــه می کنند درنظر 

گرفت. 

مافیای واردات مواد اولیه،  دلیل گرانی پوشاک
 یک توليدکننده پوشاک مطرح کرد؛
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تولید کننده برند میرامی گفت: 
به روزرســانی اطلاعــات در حوزه 
پوشــاک یکی از اولویتهای اصلی 
است، درحالی که هنوز هم درکشور 
با متدهای قدیمی پوشــاک تولید 

می شود.
حسین میرزایی تولید کننده برند 
میرامی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا،  
با اشاره به اینکه از دهه 50 خورشیدی 
در حوزه پوشاک مشغول به فعالیت 
شده است، گفت: برای تحصیل در 
طراحی پوشاک به سوئد و سپس به 
پاریس سفر کردم و در آنجا تولیدی 
با برند میرامی بــا محوریت تولید 
پوشاک زنانه و مردانه افتتاح کردم و 
در سال 1986 میلادی به عنوان یکی 
از بهترین طراحان فرانسه انتخاب 
شدم. سپس به لس آنجلاس رفتم اما 
به دلیل شکست مالی به پاریس رفتم 
و در آنجا کارم را از سر گرفتم، در آن 
جا هنرمندان موسیقی ایرانی ساکن 
امریکا از مشتری های ثابت من بودند 

و لباسهای آنها را طراحی کردم.
وی ادامــه داد: 10 ســال بعد از 
اســتکلهم و به پاریس برگشتم و با 
قدرت بیشــتری به کارم ادامه دادم 
 و به حدی در کارم پیشــرفت کردم 
که هنرمندان بزرگ فرانسوی برای 
ســفارش کار به دنبالم می گشتند 
و من را برای طراحی لباسهایشــان 
انتخاب می کردند. این درحالی بود 
که کوچکتریــن تبلیغاتی نکردم و 
اغلب مشــتری هایم به هم معرفی 
می کردنــد. این مورد توجــه قرار 
گرفتن به دلیل نوع طراحی و منحصر 
به فرد بــودن طرح های مــن بود و 
موجب شــده بود که در عین گران 

بودن مــورد اقبال و اســتقبال قرار 
گیرد.  تولید کننــده برند میرامی 
گفــت: درســال 2009 تلویزیون 
من را کشــف کرد و تا سال 2014 
لباس های ملکه زیبایی فرانســه را 
طراحی می کردم. ســپس به قصد 
امریکا سوئد را ترک کردم و مدام در 
حال جابه جایی و سفر برای کسب 
اطلاعات به روز و موقعیت بهتر بودم.

میرزایی با بیان اینکه همیشــه 
دوست داشتم موقعیتی پیش بیاید تا 
بتواند به ایران و ایرانیان خدمت کنم، 
ادامه داد: با ورود کرونا و بحرانهای آن 
به ایران بازگشتم و فعالیتم را در ایران 
از سر گرفتم تا به نوعی بتوانم برای 
هموطنانم خدمت کنم و دانشم را به 
دانشجویان ایرانی انتقال دهم. به روز 
رسانی اطلاعات در حوزه پوشاک از 
اولویتها است درحالی که هنوز هم 
با متدهای قدیمی در ایران پوشاک 

تولید می شود.  
او ضعف لباس و پوشــاک ایرانی 
را نبود دانش طراحی بیــان کرد و 
گفت: در ایران حتی یک نفر الگوساز 
نداریم و همه فعالان این عرصه طبق 
متدهای قدیمی طراحی می کنند که 
در دنیا متد منسوخی است. کار من 
مهندسی طراحی و الگو کشی است. 
توجه داشته باشید که طراحی و الگو 
کشی دو شاخه جدا و متفاوتند. این 

درحالی است که 99 درصد تن خور 
خوب یک لباس الگوی آن است و این 
موجب می شود که لباس به خوبی 
بر روی تن بنشــیند به همین دلیل 
تصمیم گرفتم که با برگزاری کلاسی، 
دانش و آموخته هایــم را به ایرانیان 
و مشــتاقان این هنر آموزش دهم و 
خداروشکر با استقبال بسیار خوب 
طراحان و فعالان در حوزه پوشاک 

همراه شد.
تولید کننده برنــد میرامی ادامه 
داد: اولین کسی که برگزاری کلاس 
را به من تبریک گفت پسرم بود، زیرا 
میدانست که این کار برای من چقدر 
مهم و با ارزش است. در تمام جهان 
پوشاک و غذا حرف اول را میزند و من 
به اندازه آموخته هایم بر این مسئله 
تاکید دارم به همین دلیل آمده ام تا 
آموخته هایم را در اختیار دوستداران 
ایرانی قرار دهم. ضمــن این اتفاق 
برای ایرانیان نیز لباس تولید کردیم 
و قیمت آن یکی از اولویتهایمان بود 
به همین دلیل تولیدات من در ایران 
قیمت بسیار کمی دارد درحالی که 
همین تولیدات در صورت صادرات 
به پاریس و سایر جهان حدود 4 برابر 

قیمت خواهد داشت. 
او نیز مانند سایر تولید کنندگان 
تامین سخت مواد اولیه و عدم ثبات 
قیمت را از مشکلات اصلی این صنف 
نام برد و گفت:  در کشور تامین مواد 

اولیه به ســختی صورت می گیرد و 
پارچه خوب نیز درصورت تامین به 
علت میزان کم عرضه کفایت تولید 
پوشاک برای 80 میلیون جمعیت 

ایرانی را نخواهد داد.
تولید کننده برنــد میرامی ادامه 
داد: ما بهترین طراحــان را در تمام 
دنیا داریم درحالی که فروشگاههای 
ما اغلب با لباس های برند خارجی و 
ترک پر شده است،   به من ایرانی بسیار 
بر می خورد زمانی که فروشگاه های 
لباس برندهای خارجی و ترک را به 
خریداران معرفــی می کنند. حتی 
یک دیزاینر معروف ترک در جهان 
وجود ندارد، اما تــا دلتان بخواهند 
طراحان ایرانی در دنیا وجود دارند. 
بنابراین کاش دولتمردان به پوشاک 
اهمیت بدهند و بــه نحوی بزرگان 
خارج از کشور را راضی به بازگشت به 
وطن برای آموختن داشته هایشان به 
دانشجویان ایرانی کنند. وی با اشاره 
به واردات لباســهای ترک به کشور 
گفت: اغلب فروشندگان ما اجناس 
و پوشــاک درجه چندم ترک را که 
دارای قیمت بسیار پایین تری است 
به کشور می آورند درحالی که طرحها 
و اجناس با کیفیت آنها اغلب به سایر 
جهان صادر می شــود. این اتفاق در 
عین مشکلاتی که دارد موجب شده 
است که ســلایق مردم تحت تاثیر 

قرار گیرد.

در طراحی و تولید پوشاک با ضعف دانش مواجه هستیم
مدیر برند ميرامی مطرح کرد:
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احمد قجــری تولید کننده 
پوشــاک برنــد زیــلان،  در 
گفت وگو بــا خبرنــگار ایلنا،  
گفــت: درگذشــته عموما در 
حوزه واردات پوشاک فعالیت 
داشتیم اما از ســال 1397 با 
ثبت برند » زیلان« توانستیم 
به عنوان تولیدکننده در بازار 
داخلی پوشاک فعالیت داشته 

باشیم. 
وی درپاســخ به این سوال 
که،  وضعیت بازار چگونه است 
آیا اپیدمی کرونا بازار پوشاک 
را تحت تاثیر قرار داده اســت 
یا نه؟ نیز گفت: قعطا کرونا در 
بازار پوشــاک تاثیرات خود را 
داشته اســت و به دلیل تورم 
و کاهش قــدرت خرید مردم 
در ایــن دوران دغدغه و خرید 
مردم به سمت اقلام حیاتی تر 

و ضروری تر سوق پیدا کرده و 
اولویت پوشــاک کاهش یافته 

است.  
تولید کننده پوشــاک برند 
زیلان درخصوص اســتقبال 
از تولیدات این برند نیز گفت: 
تولیدات مــا روزبــه روز بهتر 
می شود اما متاسفانه برخی از 
موانع از جملــه کمبود پارچه 
و نخ مناسب و قیمت بالای آن 
ما را با چالش هایــی در تولید 

پوشاک مواجه کرده است.
وی با بیان اینکــه ظرفیت 
تولیدی هــا افزایــش یافتــه 
اســت و بــه دلیل کــم بودن 
پارچه باکیفیت،  زمان بســیار 
طولانی نیاز دارد تا به دســت 
تولیدکنندگان برسد،  گفت: به 
دلیل محدود بودن واردات مواد 
اولیه و بی کیفیتی آن با چالش 

در تولید مواجه هستیم از طرف 
دیگر مشــتری توقع دارد که 
کیفیت تولیدات ما با برندهای 
خارجــی برابری کنــد اما به 
دلیــل کیفیت پاییــن پارچه 
بسیاری از مشتریهای خارجی 
را از دســت داده ایم. کیفیت 
نامرغوب پارچه ها موجب شده 
اســت که نتوانیم کیفیت را به 
مشتری های خارجی تضمین 
کنیم تــا بتوانیم صــادرات را 

داشته باشیم.
 قجری گفت: انتظار نداریم تا 
دولت بتواند تمام انتظارات ما را 
برآورده سازد اما توقع داریم که 
حداقل یک ساماندهی صورت 
بگیرد تا مــواد اولیه به موقع به 

دست تولید کننده برسد.
وی درخصوص پیشرفتهای 
تولیــدات داخلی نیــز گفت:  
در بخش دوخت توانســتیم با 
تربیت و آموزش نیروها کیفیت 
دوخت را افزایــش دهیم، اما 
اکنون مشــکل اصلی ما نبود 
پارچه خوب و با کیفیت است. 

متاســفانه تامین مواد اولیه از 
مشــکلات اصلی هــر صنفی 
اســت از طرف دیگر درصورت 
وجود مواد اولیــه در انحصار 
برخــی افراد خاص اســت که 
آن را بــا قیمت بســیار بالا به 
تولید کننده واگذار می کنند. 
بنابراین حاصل این کمبودها 
و گرانی مواد اولیه را در عرضه 
تولیدات و پوشــاک به دست 
مشتری مشاهده خواهیم کرد. 
این مسائل را به مالیات و ارزش 
افزوده و غیره نیز اضافه کنید. 

تولید کننده پوشــاک برند 
زیلان درخصــوص وضعیت 
تولید و پوشاک در سال جاری 
نیز گفت: تصور نمی کنم که در 
واردات برای بهبودی مشاهده 
کنیم. اما تــلاش می کنیم که 
کیفیــت دوخت،  آمــوزش و 
چرخ ها را به روز کنیم تا بتوانیم 
مطابق با تکنولوژی روز دوخت 
داشته باشیم اما درحوزه مواد 
اولیــه و واردات نمی توانیــم 

فعالیتی داشته باشیم. 

مردم بهای انحصار و کمبود مواد اولیه را می پردازند
یک توليد کننده پوشاک مطرح کرد؛
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موســس نوین چرم گفت: اغلب 
قوانیــن کشــور براســاس قوانین 
بازرگانــی و واردات شــکل گرفته 
اســت که این موجب بی انگیزگی 

تولیدکننده می شود.
مهدی یوسفی فر در گفت وگو با 
خبرنگار ایلنا،  با بیان اینکه از سال 70 
با تولید کمربند مشغول به فعالیت 
است،  گفت: با توسعه کارخود بنابر 
نیاز مشــتریان توانســتیم اولین 
کارخانه خود را در حوزه پوشــاک 
چرمی تاسیس کنیم و درسال 88 
به عنوان یکی از برندهای برتر کشور 
انتخاب و توســط وزیر وقت از نوین 

چرم تجلیل شد. 
وی ادامه داد: نام تجاری مجموعه 
ما در سال 82 ثبت شد و هم اکنون 
حدود 15 هزار نفر به صورت مستقیم 
و غیر مستقیم مشغول به فعالیت در 
مجموعه نوین چرم هستند به معنای 
دیگر توانســتیم برای 15 هزار نفر 
اشتغال ایجاد کنیم و هم اکنون 60 
فروشگاه در سراسر کشور به عنوان 
نمایندگی نوین چــرم محصولات 
تولیدی ما اعم از کلاه،  پوشاک،  البسه 

و غیره را به فروش میرسانند.
موسس نوین چرم افزود: از گذشته 
زعفران، خاویار و چرم درکشور دارای 
اعتبار بوده و ما با یک طراحی شکیل، 
انتخاب نام مناســب و حرکت در 

راستای نیاز مشــتریان می توانیم 
بازار خوبی را بــرای مجموعه ایجاد 
کنیم، همچنان که توانستیم ضمن 
جلوگیری از خروج ارز از کشــور، 
اشــتغالزایی و ارائه محصولاتی با 
کیفیت برتــر، کشــور را از واردات 
تولیدات خارجــی بی نیاز کنیم که 
این اتفــاق درپی کســب رضایت 
مشــتری با عرضه محصــولات با 
کیفیت اســت. درســالهای 80 تا 
84 توانســتیم صــادرات خوبی از 
تولیدات خود به کشــورهای سوئد 
نوروژ، ترکیه، عمارات عربی، چک و 
اسلواکی داشته باشیم. اما متاسفانه 
به دلیل تمرکز بر بازارهای داخلی، 
مسائل سیاسی و مشکلات انتقال 
پول آنها را از دســت دادیــم. با این 
وجود درحال افتتــاح کارخانه ای 
در قرچک ورامین هســتیم که 70 
درصد تولیدات آن صادر خواهد شد. 
وی درخصوص چالشهای خود نیز 
گفت: بزرگترین مشکل ما عدم ثبات 
نرخ ارز است که موجب تورم در کشور 
و کاهش قدرت خرید مردم شده است 
و مشکل بعدی کمبود نیروی انسانی 
حرفه ای در کشور است ما به عنوان 
مدیران اجرایی باید جذابیتهای لازم را 
برای نیروی انسانی ایجاد کنیم و اجازه 
ندهیم که نیروی انسانی و مورد نیاز ما 
از کشور خارج شود به همین منظور 
میتوان با درنظر گرفتن حقوق های 
ثابت و متغییر برای آنها مشوقهایی را 

درنظر گرفت.
یوســفی فر تاکید کــرد: مزیت 
محصولات چرمی این است که نیروی 
انسانی جوان و متخصص، مواداولیه 
فراوان به دلیل تولید داخل و انرژی بالا 

است که باید آن را قدر بدانیم و با ایجاد 
فضایی برای توسعه و پرهیز از تندروی 
و استفاده از مشــاوران متخصص 
فرصت استثنایی برای تولید کشور 
ایجاد کنیم و زیرساختهای و تنوع ان 

را داشته باشیم.
وی از دولــت خواســت کــه 
دموکراسی را کاهش دهد و گفت: 
کارآفرین نیاز دارد که امنیت شغلی 
و آرامش داشته باشد و قوانین باید 
به عنوان حامــی یک صنعت نقش 
داشته باشند نه اینکه موجب دلزدگی 
و بروکراسی فراینده شود. بنابراین 
دولت باید هرچــه میتواند کوچک 
شود تا کارآفرین بتواند هرزمان که 
می خواهد با مســئولان و مقامات 
دیدار کند و مشکلات خود را درمیان 
بگذارد این مسئله می تواند موجب 

دلگرمی برای تولیدکنندگان شود، 
همچنین درنظر گرفتن معافیتهای 
مالیاتی و بیمه ای برای صنایع پایین 
دستی که سرمایه بسیار کمی برای 
ایجاد اشــتغال نیاز دارد و بسیار با 

اهمیت هستند. 
موســس نوین چــرم در پایان 
گفت:  سال جاری را بسیار درخشان 
می بینــم و اگــر بخواهیــم که از 
تحریمهای ضالمانــه عبور کنیم و 
کشور را بی نیاز از نفت کنیم باید به 
تولید اهمیت داده شود. متاسفانه 90 
درصد قوانین کشور براساس قوانین 
بازرگانی و واردات شکل گرفته که 
نیاز است تغییر پیدا کند و به تولید 
ارزش داده شــود باید انگیزه برای 
جذب سرمایه گذار داخلی و خارجی 

وجود داشته باشد. 

90 درصد قوانین کشور براساس بازرگانی و واردات شکل گرفته است
 یک توليدکننده محصولات چرمی مطرح کرد؛
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نشســت مشــترک اتحادیــه 
پوشــاک تهــران و ســتاد امر به 
معروف و نهــی از منکر اســتان 
تهران با حضور ابوالقاسم شیرازی 
رئیس اتحادیه و علی شــیرازیان 
معاون اجتماعــی و مطالبه گری 
 ستاد امر به معروف و نهی از منکر، 
حاج محمد توکلی عضو هیأت امناء 
بازار تهران و همچنین تعدادی از 
تولیدکنندگان عضــو اتحادیه در 

محل اتحادیه برگزار شد.
ی  ز ا شــیر ســم  لقا ا بو ا
رئیس اتحادیه پوشــاک تهران با 
تسلیت ایام شهادت حضرت زهرا 
گفت: بحث عفــاف و حجاب در 
حوزه پوشاک بسیار مهم است و 
یکی از مهمتریــن محصولات ما 
در این بخش بحث چادر اســت 
و باید تلاش کنیم کــه نیاز بازار 
را برای چادر بــا توجه به امکانات 
تولیدکننــدگان و بخصــوص 
نساجی حجاب شــهرکرد فراهم 

کنیم.
وی ادامه داد: امــروز هر چند 
پوشــش مانتو و مقنعه و رورسی 
حجاب کاملی است اما بسیاری از 
خانواده ها اشتیاق دارند تا از چادر 
استفاده کنند و اتحادیه قصد دارد 
روند عرضه چادر در بازار را بدون 
هیچ سود و منفعتی تسهیل کند. 
شیرازیان معاونت اجتماعی و 
مطالبه گری ستاد امر به معروف 
و نهــی از منکــر نیز با اشــاره به 
اینکه متاســفانه فقط عده ای به 
دنبال نهی از منکر هستند و فقط 

برخــورد با بدحجــاب را اولویت 
می داننــد گفت: باید مشــکلات 
فرهنگی و بی حجابی را از ریشــه 
حل کرد هم اکنون میزان مصرف 
چادر مشــکی بر اساس آ مار سال 
97 ، 85 الی 90 میلیون متر است 
که در بخش تولیــد در داخل 10 
میلیون متر چادر تولید شده و آمار 
ثبت شده گمرک نیز 22 میلیون 
متر است و این نشان می دهد که 
بخش زیــادی از چــادر مصرفی 
داخل کشــور از طریــق راه های 

دیگری وارد کشور شده است.
یــد  با  : د ا د مــه  ا د ا ی  و
فرهنگ سازی و استفاده از چادر از 
دوران کودکی از مهدهای کودک 
و مدارس آغاز شود و باید از ثروت 
ملی و پول ملی اســتفاده کنیم تا 

فرزندان ملی پرورش بدهیم.
وی با اشــاره به اینکه ستاد امر 
به معروف در بخش های فرهنگی 
برنامه دارد، ادامــه داد: از مردم 
می خواهیم کــه ایــن برنامه را 
مطالبه کنند و باید مساله امور به 
معروف و نهــی از منکر تبدیل به 

یک حرکت مردمی بشود. 

وی ادامه داد: باید تلاش کنیم 
اقتصاد امنیتی نشود و حتی بازار 
را در اختیار بازاریان قرار بدهیم تا 
آنها بازار را اداره کنند و هر فردی 
به اندازه ای که می داند نظر بدهد و 
به جای اینکه همدیگر را نقد کنیم 
و علیه یکدیگر صحبت کنیم بهتر 
است ما باهم کار کنیم و هم افزایی 
داشته باشیم و جلوی مشکلاتی 
همچــون دلالی و غیراســلامی 

شدن بانک ها را بگیریم.
وی ادامه داد: بر اساس ارزیابی 
ما اتحادیه پوشــاک جــزو پنج 
اتحادیه برتر کشــور اســت که 
اقدامات خوبی انجام د اده اســت 
و هر چند کرونا اجــازه فعالیت را 
نداده اما اتحادیه پوشــاک تلاش 
کرده تا کمک کند تولیدکنندگان 
ســرپا بمانند و بــه فعالیت خود 

ادامه دهند. 
وی افــزود: امروز دشــمن به 
صورت جــدی بر علیــه عفاف و 
حجاب و غیرت کار می کند و همه 
ما باید تلاش کنیم تا توطئه های 

دشمن را خنثی کنیم.
میــری مدیرعامــل صنایــع 

نســاجی حجاب شــهرکرد نیز 
گفت: آماری که دربــاره میزان 
واردات چادر مشــکی در کشور 
مطرح می شــود خیلــی صحیح 
نیســت زیرا کــد واردات پارچه 
چادر در گمرک با کد پارچه های 
دیگر یکسان اســت و لذا از آمار 
گمرک نمی توان تشخیص داد که 
چه میزا ن پارچه وارد شده است 

و نباید خیلی به آمار اعتماد کرد.
وی ادامــه داد: تــا امــروز هر 
دســتگاه و نهــاد و عرضه کننده 
چادر هر میزان پارچه از ما تقاضا 

کرده ما در اختیارش قرار دادیم.
وی ادامــه داد: در حالی که ما 
توانایی داریم پارچه چادر مشکی 
مورد نیاز مشــتریان دستگاه ها و 

نهادها را تامین کنیم.
وی ادامه داد: بر اساس طرحی 
که به ریاســت بنیاد مستضعفان 
ارایه کرده ایم نــه تنها هم اکنون 
می توانیــم کل نیــاز کشــور را 
برای چادر مشــکی بــا کیفیت 
عالی فراهــم کنیم بلکــه با یک 
ســرمایه گذاری اندک 9 میلیون 
یورویی می توانیم میزان تولیدات 
خود را به 40 میلیون متر افزایش 
بدهیــم. و با این طرح بســیاری 
از کارخانه هــای نیمــه فعال در 
اصفهان، تهــران و مناطق دیگر 
کشــور فعال می شــوند و نیازی 
نیســت که مجدد با هزینه های 
بسیار زیاد یک کارخانه جدید در 
قم راه اندازی شود و دوباره کاری 

کنیم.

 باید فرهنگ سازی و استفاده از چادر از دوران کودکی
 از مهدهای کودک و مدارس آغاز شود

در نشست کارگروه صيانت از عفاف و حجاب مطرح شد؛
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روز یکشــنبه مــورخ 15 
اسفندماه دکتر شــاه میرزایی 
معاونــت محتــرم تجــارت و 
خدمــات وزارت صنعت، معدن 
و تجارت و ابوالقاســم شیرازی 
ریاست اتحادیه پوشاک تهران 
پیرامــون اجرای طــرح خرید 

شفاف به گفت وگو نشستند.
در این نشست ریاست اتحادیه 
در خصوص میزان اســتقبال از 
طرح خرید شفاف اظهار داشتند، 
در اجــرای این طرح ســعی در 
مشارکت فروشگاه های بزرگ و 
معتبر و دارای نام و نشان تجاری 
بوده است و خوشبختانه تاکنون 
201 فروشگاه در شهر تهران و 
209 فروشگاه در مراکز استان ها 
به این طرح پیوســته اند. شایان 
ذکر اســت که در این اتحادیه 
بالغ بــر 60 بــازرس همه روزه 

فروشــگاه های تهــران را رصد 
می کنند. 

خوشــبختانه با وجود اینکه 
دست فروش ها و فروشگاه های 
اینترنتی بازار شــب عید را در 
دست گرفته بودند، با اجرای این 
طرح )خرید شفاف( توانسته ایم 
در بازار تحریک تقاضا داشــته 

باشیم.
 شاه میرزایی نیز ضمن تشکر و 
قدردانی از اتحادیه فرمودند، این 
طرح با هدف تحریک بازار اجرا 
شده است و این امید می رود که 
امسال در سطح عرضه با استقبال 
زیادی از جانب مصرف کنندگان 

رو به رو باشیم.
طرح خرید شفاف از 10 اسفند 
ماه 1400 الی 20 فروردین ماه 
1401 در فروشــگاه های معتبر 

برگزار می شود.

بازار پوشاک نیز جان تازه ایاجرای طرح خرید شفاف
به خود گرفته است 

دبير کارگروه تخصصی مد، پوشاک و چرم صنف پوشاک:

دبیر کارگــروه تخصصی مد، 
پوشاک و چرم صنف پوشاک خبر 
از استقبال مردم در خرید پوشاک 

داخلی در بهمن ماه 1400 داد.
حمیدرضــا یوســفی فــر در 
گفت وگو با خبرنــگار ایلنا ،اظهار 
کرد باتوجه به اینکــه در 3 ماهه 
اول ســال 1400 بازار مناســبی 
در صنعــت پوشــاک کشــور را 
شــاهد نبودیم، به جهت برخی از 
وظایف ذاتی کشور از جمله انتقال 
مســئولیت قوه مجریه در تاریخ 
28 خردادماه و همینطور چندین 
انتخابات دیگــر و حضور هیئت 
دولت جدید بر سر کار و نوسانات 
قیمت ارز و استمرار اپیدمی کرونا 
و دلتا و اومیکرون با رکود نســبی 
روبرو بودیم لیکن در بهمن ماه و ایام 
مبارکه دهه فجر ، بازار پوشاک نیز 

جان تازه ای به خود گرفت. 
رئیــس کارگــروه تخصصی 
پوشاک و چرم فراکسیون اصناف 
و اشتغال مجلس بیان کرد، ما در 
اوایل بهمن ماه یعنی سوم بهمن به 
مناسبت میلاد باسعادت حضرت 
فاطمه الزهرا ) سلام الله علیها( و 
روز زن و در تاریخ بیســت و پنجم 
بهمن ماه میلاد باسعادت حضرت 
علی)ع( و روز مرد مواجه شدیم که 
در بررسی میدانی ، بازار پوشاک از 
استقبال شهروندان عزیز برخوردار 
شــد. البته در 6 ماه دوم هر سال 
فروش پوشاک از استقبال بهتری 
برخــوردار اســت و همینطور با 
شــناخت بیماری کرونــا پس از 
2 ســال وضعیت بهتری حاصل 

و تمهیداتــی که دولــت مردمی 
برای حمایــت از تولیدکنندگان 
اندیشــیده اند، این روند را بهبود 

بخشیده است.
 وی در پایان با اشــاره به اینکه 
تولیدکنندگان و فروشــندگان 
پوشاک در راستای منویات دولت 
مردمی گام برداشته اند، خواستار 
آمادگی میزبانی هرچــه بهتر از 
مردم عزیز باشــند وقرار است با 
کمترین ســود تولیدکنندگان و 
فروشندگان ،انواع کالای پوشاک 
را عرضه و روانه بازار نمایند .از طرفی 
با کنترل بهتر بیماری کرونا پس 
از 2 ســال با رعایت پروتکل های 
بهداشتی ، از جشــنواره فروش 
فوق العاده نــوروزی در واحدهای 
صنفی خبــر داد.  بدینصورت با 
رویکرد مصرف پوشاک ارزان، ما 
شاهد بازار شب عید مناسبی برای 
صنعت پوشاک و محصولات چرمی 
خواهیم بود و عمده تولیدکنندگان 
و فروشندگان پوشــاک با تولید 
انبوه پوشــاک ایرانی و عرضه در 
فروشــگاهها و اجرای جشنواره 
نوروزی غیــر متمرکــز قطعا با 
قیمت های مناسب از بازار خوبی 

برخوردار خواهیم شد.
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اعضاء هیئت مديره

مدیری زحمتکش، توانمند، متواضع، صبور و خدمتگزار صنف پوشاک کشور، کاسبی موفق در کسب و کار با 40 سال سابقه تولید و فروش پوشاک
نماینده اتاق اصناف ایران در کمیسیون تخصصی پوشاک کشور

 )IAF(عضو فدراسیون جهانی پوشاک 
عضویت در پژوهشکده زنان، شورای راهبردی دانشگاه جامع علمی کاربردی و صندوق های قرض الحسنه

مشاور رییس دانشگاه، نماینده مجلس و توسعه کارآفرینی و اشتغال اتاق اصناف ایران
دانشجوی تجاری سازی دانشگاه علامه طبرسی

کارشناسی کسب و کار )MBA ( لیسانس دوره کارآفرینی
محقق و نویسنده 13 جلد کتاب تخصصی مرتبط با پوشاک

مدیر خوشنام، نیکوکار و از خیرین مؤسسات عام المنفعه، بهزیستی، مدارس و سایر نهادهای مدد جویی و مردم نهاد
مدیر عامل شرکت تولیدی بازرگانی پوشاک آیلار با 35 سال سابقه

تولیدکننده و کارآفرین موفق و توانمند پوشاک
عضویت در کارگروه مد و لباس، کمیسیون فرهنگی و آموزشی پوشاک

لیسانس کارشناسی حفاظت از محیط کار

مدیر عامل شرکت ال سی من بزرگترین کارخانه صنعتی تولید پوشاک مردانه
لیسانس مدیریت بازرگانی با بیش از 40 سال تجربه فعالیت در حوزه تولید و توزیع پوشاک مردانه

عضو هیأت مدیره اتحادیه تولید و صادرات و نساجی و پوشاک ایران و  عضو مؤسسین انجمن صنایع پوشاک ایران
منتخب کارآفرین برتر سال 95 و منتخب برند برتر از پنجمین جشنواره بین المللی مد و لباس فجر

عضویت در مجمع مدیران دانش بنیان و کارگروه کشوری مد و لباس اتحادیه

 مدیری توانمند و مسلط به امور نظارت با 20 سال سابقه
 )MBA(دارا بودن کارشناسی ارتباطات، لیسانس مترجمی زبان انگلیسی و کارشناس کسب و  کار 

مدیری ایده پرداز در حوزه طراحی پوشاک و موفق در حوزه فروش پوشاک با 20 سال سابقه
عضو کمیسیون فرهنگی آموزشی و استاد کلاس های مشتری مداری صنف پوشاک

مدیر و کارشناس طراحی، تولید و فروش پوشاک در کارگروه تولید اتحادیه
مدیر عامل شرکت تولیدی و بازرگانی پوشاک زنبق آبی با 35 سال سابقه

کارشناس ارشد و مشاور اتحادیه در امر تولید پوشاک
نماینده اتحادیه در روابط بین الملل و مسلط به زبان انگلیسی

عضو مرکز پژوهش ها و کمیسیون فنی اتحادیه

کاسبی متعهد، مؤمن و پیشکسوت و معتمد صنف با 40 سال سابقه
فردی دارای تحصیلات کلاسیک، حوزوی و قرآنی

دبیر انجمن اسلامی، دبیر شورای امر به معروف و نهی از منکر و فرمانده بسیج صنف پوشاک

مدیر جوان و کارشناس امور صنفی با 15 سال سابقه اجرایی
لیسانس کامپیوتر با 10 سال سابقه فعالیت در حوزه پوشاک

عضو کمیسیون علمی و آموزشی اتحادیه
          

ابوالقاسم شیرازی

کامبیز مروت جو

منصور الیاسی

اکرم قاضی دیزجی

محمد حسین عرب کرمی

محمود رفیع پور

مهناز امیرمعز

دکترای کارآفرینی گرایش کسب و کار
استاد دانشگاه )طراحی لباس تهران جنوب(

محقق و پژوهشگر در حوزه مد و لباس
بیش از 20 سال سابقه تولید، توزیع و فروش پوشاک

مدیر عامل گروه تولیدی عصر جدید

مجید افتخاری


